

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: INJAZ FOR DEVELOPMENT & PROJECTS Date: 05-05-2026 11:08:40 AM Subject: Response related to material information in media	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: انجاز للتنمية والمشاريع المتعددة التاريخ: AM 11:08:40 2026-05-05 الموضوع: الرد على المعلومة الجوهرية المنشورة في وسائل الاعلام
Transcript of the report:	نص التقرير:
With reference to the news circulating on social media and in the media regarding Injaz Development and Projects Company being awarded a project worth 250 million Jordanian dinars, we would like to inform you that this news is inaccurate and that the company is committed to the instructions for disclosing material information related to the company and its projects	الموضوع : نفي اخبار متداولة بالإشارة إلى الأخبار المنتشرة على مواقع التواصل الاجتماعي ووسائل الاعلام حول حصول شركة انجاز للتنمية والمشاريع المتعددة على مشروع بقيمة 250 مليون دينار أردني ، نود إعلامكم بأن هذا الخبر غير دقيق وان الشركة ملتزمة بتعليمات الافصاح عن المعلومات الجوهرية الخاصة بالشركة ومشاريعها .
Date of occurrence of material event: 05-05-2026	تاريخ وقوع الحدث الجوهري: 2026-05-05
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Rawan Mahmmoud Mhamad Alnsour	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Rawan Mahmmoud Mhamad Alnsour